
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 28 listopada 2024 r.
Radny Eugeniusz Kukla zwrócił się o naprawę drogi gruntowej na ul. Baranowickiej w rejonie Ośrodka rekreacyjnego „Gwaruś”
Radna Agnieszka Slaczałek w imieniu mieszkańców ul. Żwirowej zwróciła się z prośbą o podjęcie działań mających na celu poprawę
bezpieczeństwa w ruchu drogowym.
Radny Antoni Kuś w imieniu radnych i sołtysów z Kobielic i Radostowic zgłosił wniosek o budowę oświetlenia ledowego na odcinku od ul.
Sportowej w Kobielicach do ul. Wysokiej w Radostowicach
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Osoba wprowadzająca informację Anna Morcinek

Liczba wyświetleń 9

Historia zmian:

Czas Dane osoby zmieniającej Opis zmiany
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